



Bestyrelsemøde d 3.09.2024

Deltagere:Ella Olesen, Jytte Frøhlich, Helen Christensen, Annie Petersen. 
  
Dagsorden  

1. Referat fra sidst. Godkendt. 

2. Siden sidst. 
a. Hæk og græsplæne. 
Vi er utilfredse med kvaliteten af hækklipningen. 
Vi ønsker samtidig at hækken klippes ned i 1,70 m. 
Græsplænen, klippe lige lovlig kort. 

b. Sommerfesten. 
Gik fint. Var hyggeligt. 
God tilslutning. Det kunne dog være rart med endnu flere tilmeldinger 😉 , flere der 

oplever det gode fællesskab vi har 🤗  

c. Annie hvorvidt er den nye oversigtstavle? 
Har talt med Connie dd. Skal sende hende et billede med mål og billede af nuværende 

tavle. Dette afsendes den 4. september  
  
3. Afdelingsmødet onsdag den 18.09.2024. 
Vi mødes kl 16:00. 
Bestiller vi smørrebrød som sidst? Ja. 

Hvor mange er tilmeldt? Knap 30 
Indkomne forslag. Vi gennemgik de forslag som var kommet   os 

 i hænde. 
  

5. Evt. 
Næste møde er den 7. oktober 2024 kl 1630 hos Jytte


